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В статье рассматривается проблема кибербуллинга в подростково-молодежной среде. Меняется модель травли с при-

влечением информационных технологий, и многие психологические явления приобретают новое звучание. В частности, 

это касается феномена агрессии среди подростков, который приобрел новую форму — кибербуллинг. Раскрываются 

сущность, причины и формы кибербуллинга, показаны его последствия для личности. Также определены возможные 

направления профилактики кибербуллинга.
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The article deals with the problem of cyberbullying in the adolescent and youth environment. Thus, the model of harassment is 

changing with the involvement of information technology, and many psychological phenomena acquire a new sound. In particular, 

this concerns the phenomenon of aggression among adolescents, which has acquired a new form — cyberbullying, where the essence, 

causes, and forms of cyberbullying are revealed, its consequences for the individual are shown. Possible directions of cyberbullying 

prevention have also been identified.
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